
PROTOKÓŁ nr 75 
 

z posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie w Krakowie odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII  

os. Na Stoku 15 Kraków w dniu  11.01.2023 roku o godz. 1800. 
 
 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady Komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Waldemar Wołoch 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Projekt porządku obrad Komisji został poszerzony o trzy punkty porządku obrad, przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Sprawy bieżące: 

ad.3.1. Komisja rozpatrzyła pismo SM Hutnik DT/4660/2022 z dnia 02.12.22 w sprawie oświetlenia dedykowanego 

nad przejściem dla pieszych na ul. Jagiełły. 

Głos zabrali: p. J. Wójcik, p. W. Wołoch, p. L. Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do MIR celem zamontowania oświetlenia dedykowanego nad 

przejściem dla pieszych na ul. Jagiełły zgodnie z treścią pisma SM Hutnik.     

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.2. Komisja rozpatrzyła email ZDMK z dnia 12.12.22 w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 

Węgrzynowickiej. 

Głos zabrali: p. J. Wójcik, p. Z. Gawłowski, p. L. Zaleński. 

Na podstawie pisma ZDMK i wizji lokalnej w terenie Komisja przygotowała projekt uchwały w sprawie montażu 

progów zwalniających wyspowych na ul. Węgrzynowickiej w Krakowie. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 

Projekt Uchwały przyjęty jednogłośnie bez zastrzeżeń.   
 

ad.3.3. Komisja rozpatrzyła email p. Mieczysława A. z dnia 02.01.23 w sprawie protestu. 

Głos zabrali: p. L. Zaleński, p. J. Wójcik. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu treści pisma do MIR z prośbą o informację i zajęcie stanowiska w ww. 

sprawie i podanie przepisów na podstawie których zostało zaprojektowane i wykonane przejście dla pieszych z wyspą 

AZYL i dlaczego zostały zablokowane miejsca parkingowe znajdujące się w zatoce parkingowej na wysokości 

skrzyżowania ul. Mierniczych z ul. Poległych w Krzesławicach. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.4. Komisja rozpatrzyła emial Radnego p. L. Zaleńskiego z dnia 08.01.23 w sprawie kradzieży katalizatrów -

Zesławice. 

Głos zabrał p. L. Zaleński. 

Komisja podjęła decyzję o przekazaniu pisma do Policji celem zwiększenia patroli cywilnych w rejonie os.Zesławice. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

ad.3.5. Komisja  rozpatrzyła pismo p. Beaty K. z dnia 09.01.23 w sprawie montażu progów zwalniających na ul. 

Glinik. 

Głos zabrali: p. T. Ziętara, p. J. Kolasa, p. L. Zaleński, p. J. Wójcik. 

Komisja podjęła decyzję o przekazanie pisma do MIR z prośba o udzieleni informacji o terminie prawidłowego 

oznakowania przebudowanego odcinka ul. Glinik. 

Komisja podjęła wniosek o przekazaniu pisma p. Beacie K. z informacją, że pismo zostało przekazane do MIR. 

Komisja wniosek w głosowaniu przyjęła jednogłośnie. 
 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty. 

Brak. 
 

Ad.5. Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Dzielnicy XVII  

ustalono na dzień 25.01.2023 r. na godz.18.00 w siedzibie Rady Dzielnicy XVII. 
 

Na tym posiedzenie Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego zakończono o godz. 18.55 
 

                           Protokołował:                                                                               Przewodniczył: 

                        Waldemar Wołoch                                                     

                       Waldemar Wołoch 


